

郵寄具結書

- 一， 本處代為郵寄後述不負任何郵件延誤或遺失之責任。
- 二， 本處代寄之郵寄種類
 - (一) 郵寄美國國內:護照掛號 Priority Mail 12 美元。授權簽字、證明文件平信掛號 5 元或 Priority Mail 8 元。快遞郵資一律 27 美元，請填妥回郵信封地址。
 - (二) 國際快遞 69 美元，請填妥回郵地址標籤(label)，郵寄台灣請填妥台灣中文及英文地址。
- 三， 請記下郵件追蹤號碼(Tracking Number), 憑此號碼可至 www.usps.com 查詢郵寄進度。
- 四， 本人已充分了解並同意上述內容。

簽署人 Applicant' s signature 簽名：_____

1. For domestic mailing, please provide TECO a \$12 prepaid envelope with return address and a completed Certified Mail receipt for passport. For document authentication, please provide TECO a \$5 prepaid envelope with return address and a completed Certified Mail receipt. For international mailing, US postal service's Priority Mail Express International is \$69. Please provide TECO a prepaid envelope with return address.

The postage for domestic express mail is \$27.

2. Please write down tracking number for your own reference. You may track delivery status at www.usps.com

3. TECO is not responsible for any delay, damage or lost of your documents caused by mail delivery services.

4. I understand and agree with the aforementioned information.